
 

Achterhoekraad 3 april 2023 

Vragen agendapunt 2. Informatieve memo stand van zaken Noordelijke aftakking 

Betuweroute 

Achterhoekraad 

___________________________________________________________________________ 

Afgelopen maandag 27 maart heeft bondskanselier Scholz van Duitsland met een hoge delegatie 

een bezoek gebracht aan Nederland. Zoals u in dit artikel uit de NRC kunt lezen is hier ook 

gesproken over: “de verdubbeling van het spoortje van Enschede naar het Duitse achterland”. (zie 

link: https://www.nrc.nl/nieuws/2023/03/26/duitsland-stuurt-hoge-delegatie-naar-nederland-

voor-een-aai-over-de-bol-

a4160519?utm_campaign=share&utm_medium=clipboard&utm_source=clipboard&utm_term=in-

byline )   

 

In hoe verre is de board hiervan op de hoogte en betreft het hier personenvervoer of mogelijk 

goederenvervoer? En in hoe verre kunnen we ervan verzekerd zijn dat het hier niet gaat om een 

noordtak door de Achterhoek of een eerste aanzet om een Noordtak van de Betuweroute door 

onze mooie Achterhoek aan te leggen? 

 

VVD-fractie Achterhoekraad, Kees Porskamp 

 


